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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
NORD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL NORD DEL DIA 17 DE JULIOL DE 2018

En l´Alcaldia de Carpesa, Plaça del Poble nº 4, a les 19 hores del día 17 de juliol de 2018,
davall la Presidéncia de la Sra. Consol Castillo,   i amb la presencia de la Vicepresidenta   Sra.
Neus Frábregas, es va reunir en sessió ordinaria, el Consell de Districte de Pobles del Nord amb
la assitència dels components del mateix, pel Grup Compromis Sra. Tamara Martínez López,  Sr.
Carles Verdeguer Molins y Sr. Abelard Barberá Sendra, pel Grup Socialista, Sra. Enriqueta
Llopis Cunyat y Sr. José Ramón Jimenez, pel Grup Popular Sr. Victor Pons Roger, Sr. Rafael
Roca Orts y Sr. Eduardo Vicent Martín, pel Grup Ciutadans Sr. Saul Castello Ros y Sra Marisa
Epila Badía que va  acudir a les 20:45 hores, y pel Grup Valencia en Comu Sra.María Isabel Luz
García.

Tambe assisteixs el regidors del Ayuntamente de Valencia Sr. Narciso Estellés Escorihuela
y Sr.Manuel Camarasa Navalón  del Grup Ciutadans y Sr. del Grupo Popular Sr.Cristóbal Grau
Muñoz.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació de l'acta de la Sessió anterior de data 29 de maig de 2018

Els vocals assistents aproven l'acta per unanimitat.

APROVAT.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe Presidència del Consell

Presa la paraula la Presidenta per a realitzar un aclariment previ, relativa a les festes de
bous previstes per al dissabte anterior en Carpesa, que no es van celebrar al no concedir-se
autorització municipal, a causa de la mala gestió de l'expedient. Que no existeix un altre motiu
per a la seua no celebració, com en anys anteriors que si es van autoritzar, i que enguany  s'ha
degut a problemes administratius en la presentació de la documentació necessària.

Passa a informar sobre diverses actuacions que afecten els Pobles del Nord:

.- S'han presentat diversos projectes per a tots els pobles en una línia de subvenció de la
Dipu tac ió  de  Valènc ia  per  a  l ' any  2018-2019 .
.- També informa de la línia de subvencions per al foment de l'associacionisme i la participació,
que enguany s'han tramitat encara  a través de la Junta Municipal de Transist, havent-se presentat
un projecte per l'Associació de Veïns de Casa de Bárcena.
.- Finalment informa els assistents que en cada sessió del Consell s'obrirà al final d'aquesta, un
torn d'intervencions veïnals, havent-se d'emplenar les "Fulles de participació" que estaran a la
seua disposició, per l'associació o ciutadà que desitge exposar la seua opinió o sol·licitar
informació. Les preguntes seran contestades en la pròxima sessió del Consell.

 Finalment informa que es troba en tramitació l'elaboració del nou projecte de Reglament
Municipal de Participació Ciutadana que, entre altres coses prevee ampliar les competències i
capacitat de decisió de les Juntes Municipals. Anima a estudiar el projecte i a presentar
suggeriments y/o al·legacions per a la seua millora.

Presa la paraula la Vicepresidenta Sra, Neus Fábreguas perquè informe sobre el procés de
participació de DECIDIM VALÈNCIA, després de recordar el calendari   i que existeixen 
projectes per a cadascun dels Pobles, recorda que a partir del 15 de setembre s'iniciaren les
votacions, per a la selecció dels projectes que al final s'executaren. Tota la informació es troba en
la pàgina WEB DECIDIM VALÈNCIA. Anima a tots els veïns i veïnes a participar en les
votacions.

DONAR COMPTE

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels Grups de Treball
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Grup de Cultura:

Presa la paraula el coordinador del Grup de Cultura Sr. Carles Verdeguer per a informar de
les dues reunions que han celebrat per a debatre les activitats a celebrar amb l'assignació
econòmica que disposa el Consell per a enguany que ascendeix a 3.750 euros. Després de
presentar-se diverses alternatives i per unanimitat es proposa les següents activitats:

.- 1a Mostra de Bandes de Musica de Pobles del Nord, ( Societats Musicals de Benifaraig,
Carpesa i Massarrojos) cada any se celebrarà en un dels pobles amb un pressupost de 2.400
e u r o s .
.- Tres Tallers d'activitats relacionades amb L´Horta  i els seus productes que es realitzaren en
tres caps de setmana, relatius als següents oficis tradicionals (Visita guiada per L´Horta, Taller
ruta dels Aigües i ruta de l'Orxata) amb un pressupost de 1.350,00 euros.

Se somet a votació la proposta, i per majoria s´acorda aprovar-la, amb els vots a favor de
Compromis, PSOE y Valencia En Comun (6) y la  abstención de  Partit Popular (3) y Ciutadans
(1)

Grup d´Urbanisme.

Intervé la Vicepresidenta  Neus Fábreguas per a informar que les tres reunions celebrades 
han tractat de la selecció dels projectes  donats suport  per a cada Poble, pel Grup d'urbanisme i
que són:

Poble Nou: Tendal Plaza de l'Ajuntament.

Carpesa:   Mesures de protecció dels xiquets del transite de vehiculos.  Dotacion
d'instal·lacions per al Salon d'actes i Exposicions.

Casa de Bárcena:  Megafonia per a Bàndols de l'Alcaldia.  Adequació parcel·la posterior
nova alcaldia.

Massarrojos: Urbanització Plaza el Somiador.Projecte reductors de velocitat amb passos de
zebra. 

Mahuella: Reasfaltado Camí Massalfasar a Mahuella i cures jardineria.  Millora accés 
d'entrada  a  Mahuella , per deficient i perillosos.

 Benifaraig: Dotació d'equipament per a edifici municipal El casino.Asfaltat de carrers.

Borboto: Coberta en la 2a Fase Parc Juan Bautista Pastor. Millores Jardí amb pergola en
diferents zones.

Grup de l´ Horta.

 Intervé la Coordinadora del grup de treball de l'horta de la Junta Muncipal de Pobles del
Nord, Sra. Enriqueta Llopis per a donar compte dels temes tractats.
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Anàlisi de l'evolució de Pobles del Nord de València, constatant que tenen menys recursos i
molts menys serveis que els pobles veïns.

Manifestar la necessitat de recursos, de manera que el sosteniment de l'horta no recaiga sobre els
agricultors i habitants d'aquesta.

Que es tinga en compte el creixement demogràfic, perquè els nascuts als Pobles del Nord,
puguen quedar-se a viure en ells.

Es posa de manifest la falta de connexió d'algunes zones de l'Horta, com per exemple el
Tros de Dalt, i la necessitat de recuperació de sendes i camins.

Es planteja la necessitat d'augment de la vigilància.

Que l'única manera que l'horta romanga, és que els agricultors obtinguen el preu de
producció dels seus productes.

La necessitat d'identificació dels productes de l'horta.

APROVADA LA PROPOSTA DE DESPESES DEL GRUP DE CULTURA

4 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000162-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal Saul Castello del Grup Ciutadans relativa a la Millora de seguretat
en el parc infantil de Benifaraig

MOCIÓ

El regidor Sr. Narciso  Estellés defén la moció:

Pel Grup municipal de Ciudatans se presente la següent mocio, el texte de la cual se exposa
tot seguit:

En la Plaza Greco con calle Masagrell de Benifaraig hay instalado un parque infantil,
provenientede Decidim VLC 2015-2016, que sólo presenta protecciones para que los niños no
puedan salir del parque en un 60% de su perímetro adyacente a la calzada. 

Tanto por las sugerencias vecinales recibidas, como por lo estudiado in situ, entendemos
que en pos de la seguridad de nuestros menores debería estudiarse por parte del órgano municipal
correspondiente unos niveles de protección mayores.

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe presenta la siguiente
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 PROPUESTA DE ACUERDO: 

Única: que se lleve a cabo por parte del órgano municipal correspondiente un estudiosobre
la cuestión de falta de seguridad expuesta en la exposición de motivos de la moción,y que del
estudio derivado se lleve a cabo una actuación de protección sobre el perímetroexterior del
parque infantil que actualmente está desprotegido. 

DEBAT

Presa la Paraula la vocal Sra. Tamara Martinez   per a informar que efectivament en el
projecte original  s'empraven barreres vegetals per a aconseguir aquesta seguretat, però que una
vegada realitzades i per l'ús s'ha constatat que resulten insuficients. Per això l'Alcaldia de
Benifaraig sol·licite a la Delegació de Parcs i Jardins un informe de millora, que ha sigut utilitzat
per a sol·licitar a la Diputació un projecte d'obres valorat en 12.265 euros per a execució
d'aquestes millores, juntament amb unes altres , en aquest parc, i que s'espera que durant el mes
de setembre es comence la seua execució, per la qual cosa sol·licita que es retire la moció.

El  regidor Sr. Narciso Estellés interviene para proponer que la moción se quede sobre la
mesa hasta el siguiente Consell y asi poder hacer su seguimiento, lo que se acuerda por
asentimiento.

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000162-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Mocio presentada pel vocal Saul Castello del Grup Ciutadans relativa a la Millora de la neteja
d'avingudes, carrers, places i solars en l'àmbit de la Junta de Districte de Poblats del Nord

MOCIÓ

El  regidor Sr .Narciso Estellés procedeix a llegir la moció:

Según el primer barómetro municipal de marzo de 2017, la limpieza de nuestras calles y barrios
ocupaba el segundo lugar en importancia en la escala de los problemas más graves que tiene
laciudad y la ciudadanía desde el punto de vista de los valencianos, con un 13,1% de los
encuestados.En los sucesivos barómetros municipales de los meses de diciembre de 2017 y de
mayo de 2018,la limpieza ha seguido ocupando el segundo lugar en importancia estadística con
un 15,6% y un15,0% respectivamente.Además, en el barómetro de febrero de 2018, centrado
específicamente en factores medioambientales, los valencianos encuestados solicitaban más
personal de limpieza en un39,3% y convenían que también la concienciación y educación es
importante para un 32,8%. Asímismo, a la hora de valorar la actuación del Ayuntamiento en
cuanto a su gestión de la limpieza,entre regular, poco o nada, se daba un resultado de casi el
60%.Estos datos, continuamente presentes en las encuestas, y por lo tanto en las demandas de los
valencianos, tienen su reflejo en el estado de falta de limpieza de muchas calles de la ciudad y
también de solares que se encuentran en estado de abandono.
En el ámbito concreto de los barrios que conforman la Junta de Distrito de Poblats del
Nord,exponemos a continuación una serie de avenidas, calles, plazas y de solares en los que
estamos detectando continuamente estos estados de déficit de limpieza y de
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conservación.AVENIDAS, CALLES y PLAZAS.- Calle Guardamar del Segura
(Benifaraig)SOLARES.- Calle Llosa del Bisbe (Benifaraig)   Calle del Mestre de Borbotó
(Borbotó)Calle Juan Bautista Pastor (Borbotó).

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe presenta las siguientes propuestas de acuerdo:

PRIMERA. Que se intensifique las labores de limpieza en las avenidas, calles y plazas
expuestas en esta moción, y se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de lasmejoras
conseguidas.

SEGUNDA. Que se lleven a cabo labores de adecentamiento de los solares de titularidad
pública expuestos en esta moción tal y como queda establecido en la Ordenanza Municipalde
Limpieza Urbana, y que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distrito de las mejoras
conseguidas. 

TERCERA. Que se lleven a cabo las labores de control e inspección municipal sobre
lossolares de titularidad privada expuestos en esta moción según queda establecido en elartículo
16 de la Ordenanza Municipal de Limpieza Urbana, y, en los casos que proceda,actuar
subsidiariamente según queda establecido en los artículo 17 de la Ordenanza Municipal de
Limpieza Urbana. Que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distritode las mejoras
conseguidas.

CUARTA. Que atendiendo a la demandas de la ciudanía en este sentido, que se lleven
acabo más campañas específicas de concienciación sobre los hábitos y buenas prácticascon
objeto de tener unas calles más limpias en el ámbito de los barrios de la junta dedistrito de
Poblats del Nord, y que se dé cuenta en el seno del próximo consejo de distritode la planificación
de campañas a realizar. 

DEBAT

Intervé el vocal Sr. Jose   Ramón per a fer constar que efectivament és un problema 
important per a la ciutadania i per a l'Ajuntament, i mes àdhuc atesos les retallades patides en els
ultimos anys de govern del Partit Popular, que ara s'han de mitigar. Per a l'any 2018 s'ha 
incrementat en un 14% el pressupost destinat  la neteja, i en els últims baròmetres municipals s'ha
produït una notable millora de la percepció ciutadana sobre l'assumpte. Que de la planificació i
programació dels treballs de neteja són coneixedors els diferents grups municipals , els quals
disposen de tota la documentació pertinent, actuant-se tant en solars de titularitat pública com en
els de propietat privada exigint als amos que complisquen amb les seues obligacions (alguns
exemples de solars en males condicions que durant anys estaven abandonats han sigut netejats
recentment). 

Per tot això proposa la següent moció alternativa:

"Continuar amb la programació de neteja 2018 que es va presentar a totes les Juntes de
districte entre els mesos de gener i febrer de 2018, on es detalla la programació de neteja viària i
dels solars municipals i que està donant bons resultats com s'extrau de les dades del baròmetres.
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Continuar amb la inspecció municipal dels solars de titularitat privada i continuar amb
l'inici d'expedient als solars que així ho necesiten per instar al propietari a dur a terme la seua
neteja.

Continuar amb la preparació de la campanya de conscienciació de neteja que estava
programada per al mes d'agost i la campanya programada per als mesos d'octubre i novembre."

Interviene el regidor Sr. Narciso Estellés incide que la mayor dejadez detectada  se refiere
a solares, y que las actuaciones previstas asi como el barómetro municipal no diferencian entre
los distintos distritos de la ciudad o entre el gardo de limpieza en calles en general o solares.

VOTACIÓ

Es procedeix a votar la proposta alternativa sent aprovada per sis vots a favor (Compromis,
PSOE, València En Comú) i tres vots en contra (Partit Popular , Ciudatans).

APROVADA MOCIO ALTERNATIVA

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a la conservació i
manteniment del barranc del Palmaret

MOCIO

El vocal Sr. Victor Pons procedeix a llegir la Moció:

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El Barranco del Palmaret de Abajo es un pequeño barranco, de apenas dos kilómetros de
longitud, que discurre íntegramente por el término de la ciudad de Valencia. Su nuevo cauce
empieza junto a la Ermita de Santa Ana, en el término de Borbotó, y continua atravesando todo el
término de Carpesa hasta desembocar en el Barranco del Carraixet.

Su pequeña longitud no le resta valor ecológico, ya que es el único barranco de la ciudad que
tiene un régimen hídrico continuo. Su cauce goza de agua constante durante todo el año, pues
tiene como afluentes diferentes acequias de riego. Este hecho le permite albergar un gran número
de especies acuáticas, tales como Azulones, Pollas de Agua, Garzas, Fochas, Calamones entre
otras especies, y albergando una flora típicamente acuática como son la Caña común, el Cinco en
Rama, el Junco, la Enredadera o la Romaza Crespa, entre otros.

Tanto en su cauce, como en las inmediaciones del mismo, podemos encontrar Gallipatos,
Sapos, Ranas de San Antonio, Lagartijas Ibéricas, Culebras, Libélulas, Grillos, Conejos y
Liebres, Abubillas, y una infinidad de especies más, tanto de flora como de fauna autóctona.
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Su valor ecológico es, por tanto, de indudable valor. Y su singularidad, siendo, como es, el
único barranco con régimen hídrico continuo, resulta excepcional para nuestra ciudad.

Además, tiene un papel relevante en la vida social, cultural y deportiva de nuestros
vecinos, pues es muy utilizado por los mismos para pasear y hacer deporte. Su camino colindante
es usado tanto por agricultores para llegar a sus campos, como también por otros usuarios que
buscan nuevas vías verdes.

Lamentablemente, dicho barranco se encuentra bastante deteriorado y en un estado de
abandono que hace pel igrar  todo su ecosis tema.

P R O P U E S T A  D E  A C U E R D O .
 
Primera.- Realizar un estudio, mediante profesionales cualificados, sobre el valor ecológico del
barranco y sus inmediaciones.

Dicho estudio debe establecer propuestas para mantener el valor ecológico del barranco,
asegurando la viabilidad de toda su flora y fauna, al tiempo que se propone un plan para limpiar
el exceso de flora seca y de basuras que pueden llegar a provocar un taponamiento, sin que esta
limpieza pueda afectar al ecosistema allí creado, el cual es esencial que se respete.

El estudio debe, además, no limitarse solo al mantenimiento del ecosistema creado, sino
que lo deseable sería ampliar dicho ecosistema, atendiendo también al valor cultural y deportivo
del barranco, por lo que se debería contemplar la instalación de bancos para descansar, paneles
informativos sobre elementos culturales (como la Ermita de Santa Ana, o la zona de Carpesa
llamada “La font”) y también la plantación de otras especies en los caminos para ofrecer sombra
y refugio a las especies que allí anidan.

Segunda.- Hacer extensivo este estudio, y sus futuras posibles intervenciones al Barranco
del Palmaret de Arriba, el cual nace arriba de Moncada y desemboca sobre la altura de Vinalesa
en el Carraixet. Aunque este barranco no tiene régimen hídrico continuo, es de singular interés
tanto cultural y deportivo como ecológico. Del mismo modo, ampliar el estudio al Barranco del
Carraixet, por los mismos motivos citados.

Tercera.- Instar a la Confederación Hidrográfica del Júcar (CHJ) a que realice el
mantenimiento adecuado y ecológico sobre dichos barrancos, pero siempre siguiendo las
directrices que haya marcado el referenciado estudio y en todo caso, siempre, conservando su
singular ecosistema.

Cuarta.- En caso de que la CHJ haga caso omiso, debe ser el Ayuntamiento el que actúe
con urgencia para restaurar y limpiar el cauce de los barrancos, sobretodo el del Palmaret de
Abajo por su marcada singularidad, asegurando siempre su actual valor ecológico, o incluso
mejorando el mismo.

 DEBAT
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Intervé el   vocal Sr. Abelard Barberá   agraint la sensibilitat ecològica   manifestada pel
vocal del Partit Popular, i manifestant que s'aquesta d'acord amb gran part del text de la Moció.
Procedeix a presentar la següent Moció alternativa:

"Pirmera.- Instar a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer (CHX), per a que presente un
estudi sobre el valor ecològic del Barranc del Palmaret, i les seues possibles intervencions.

Segona.- Instar a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer (CHX), per a que presente un
estudi sobre el valor ecològic del Barranc del Carraixet, i les seues possibles intervencions.

Tercera.- Instar i requerir a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer (CHX), per a que
realitze amb urgència la restauració i neteja dels barrancs, sobretot del Palmaret Baix donada la
seua singularitat, ambs els criteris que fixe l'estudi."

Interviene el vocal Sr. Victor Pons para denunciar que cuando el equipo de gobierno 
estaba en la oposición no estacimaban actuaciones publicitarias  relativas  al media ambiente y la
Huerta , como las vías verdes, que ahora si la competencia del mantenimiento del Barrac es de la
CHJ se exija su intervención i si no lo hace que actue el Ayuntamiento.

Intervé la   Presidenta Sra. Consol Castillo per a recordar que les coses s'han de fer com
marquen les lleis, que l'Ajuntament no pot intervindre  en competències d'un altre organisme. I
que la moció alternativa el que manifesta és exigir a la CHX que complisca amb les seues
obligacions, i si no ho fa, caldrà estudiar que actuacions pot realitzar l'Ajuntament.

Intervé la vocal Sra. Tamara Martinez per a informar que ja estan   treballant en un Pla
Rector del Barranc del Carraixet, i respecte a les Vies Verdes, la Diputació ja està executant la
planificada entre els municipis de Montcada i Meliana.

VOTACIO

Es procedeix a votar la proposta alternativa sent aprovada per sis vots a favor(Compromis,
PSOE i València En Comú) i cuatre abstencions ( Partit Popular i Ciudatans).

APROVADA MOCIO ALTERNATIVA

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a la construcció de
rotonda i eliminació de semàfor en la intersecció de Camí de Montcada amb Camí Carpesa.

MOCIO

El vocal Sr. Victor Pons procedeix a llegir la Moció
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El camino de Moncada CV-315 es una carretera que presenta un gran tránsito de vehículos,
debido a ello, el semáforo que está ubicado en el Camino de Carpesa a Montcada es un semáforo
que atiende más a las necesidades del tráfico en la primera carretera que en lasegunda. De este
modo, cuando un vehículo quiere incorporarse desde el Camino de Carpesaa Montcada, al propio
Camino de Montcada, se encuentra con que el semáforo está mucho tiempo en rojo (lo cual
propicia el tráfico fluido por el Camino de Montcada), y muy poco tiempo en Verde (lo cual
genera atascos en el citado Camino).

La poca duración del semáforo en color verde hace que se produzcan grandes colasen el
Camino de Carpesa a Moncada en sentido hacía Valencia. En concreto, en horas punta,como
puede ser de 07:30 a 09:00, es fácil que los vehículos lleguen a estar parados hasta de 8 minutos
en un único semáforo. El tránsito en el Camino de Moncada no puede ser detenido más tiempo,
pues eso generaría mayores atascos en esta carretera. Además, existen vecinos de Poble Nou,
concretamente los que viven en los números impares, que para salir con sus vehículos en
dirección a Moncada deben alejarse enexceso, o verse obligados a cometer irregularidades, pues
no pueden atravesar la carretera al ser doble línea continua.

Por otro lado, añadir que, según nos han informado, se encuentra aprobada la construcción
de una rotonda en la intersección de Camino Moncada con Camino Alquería Chilet. Aunque esta
rotonda es, sin duda, una iniciativa interesante, y si el presupuesto lo permite puede ser muy bien
acogida su construcción, no tiene la relevancia, a la hora de descongestionar eltráfico, que puede
tener la construcción de la rotonda donde estamos indicando. De hecho, en el Camino de
Motcada con Camino Alqueria Chilet, es una intersección que apenas tiene uso. De manera
general el tránsito por este camino se limita a un uso agrícola. Excepcionalmente, a la hora de
entrada y salida del Colegio Manuel González Martí, sí que existe una gran afluencia de
vehículos y peatones, pero, al estar siempre presente la Policía Local, nunca se producen
aglomeraciones, atascos o retenciones, pues la propia policía se encarga de gestionar el tráfico en
ese punto. La construcción de dicha rotonda no eliminará la presencia de la Policía Local a la
hora de entrada o salida al Colegio, por lo que exista o no esta rotonda, seguirán sin existir
retenciones,tal y como sucede hasta la fecha.

PROPUESTA DE ACUERDO

Primera.- Que el Ayuntamiento de Valencia inste a la Diputación Provincial de
Valenciapara que elimine el semáforo, y construya una rotonda en Camino de Moncada
intersección conCamino de Carpesa a Moncada, que permitiría un tráfico más fluido en todas
direcciones, sin retenciones en ninguna de las intersecciones, y que permitiría a los vecinos de
Poble Nou pode rhacer cambios de dirección de manera sencilla.

Segunda.- En caso de que no exista presupuesto para ello, trasladar la inversión de la
rotonda que ya se encuentra aprobada en el Camino de Moncada con Camino de Alqueria
Chilet,al punto que hacemos referencia, pues consideramos que la ubicación donde proponemos
esta nueva rotonda, es de mayor tránsito, y su construcción tendría más impacto aquí que en otro
lugar, ayudando a descongestionar la circulación.

Tercera.- Realizar cuantas gestiones sean oportunas, mediante compra, expropiación,etc…
para que la construcción de esta rotonda se pueda realizar a la mayor brevedad posible.
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DEBAT

Intervé la vocal Sra. Enriqueta Llopis que manifesta que efectivament dit semàfor és un
problema per a la fluïdesa del trànsit i els veïns conlindants des de fa anys.   Correspon a la
Diputació de València adoptar les mesures necessàries. Ja hi ha hagut una reunió amb
representants de la Diputació on els Alcaldes dels Pobles van plantejar la seua eliminació i la
creació d'una rotonda, estant pendents   dels estudis tècnics de la Diputació i d'un projecte mes
ampli d'actuació en les citades vies.

Intervé la  vocal Sra. Tamara Martínez per a rebutjar la moció respecte a la no execució de
la rotonda en la intersecció de Camí Montcada amb Camí Alqueria Xilet, per a assegurar la
rotonda sol·licitada.Ambdues són necessàries i ademas ja s'està executant. Sol·licita que es retire
la moció.

Interviene el   vocal Sr. Victor Pons para recordar que la Sra. Enriqueta cuando era
presidenta de la Asociación de Vecinos de Poble Nou exigia dicha rotonda, y que si la
Diputación no ejecuta la rotonda que lo haga el Ayuntamiento.

Intervé la Presidenta Sra. Consol Castillo  per a manifestar que no es pot crear expectatives
en els veïns que no són realitzables, i que si aquestes vies són de titularitat de la Diputació, i ja
aquesta en marxa una actuació global sobre la via, correspon lògicament esperar a la seua
presentació i execució, mantenint la voluntat que s'execute la citada rotonda.

VOTACIO

Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 6 vots en contra (Compromis,PSOE i
València en comú), 4 a favor (Ciutadans i Partit Popular).

REBUTJADA

8 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Mocion presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a la celebració
d'actes taurins especialment del BOU EMBOLAT i BOU EN CORDA en la pedanias de
València.

MOCIO

La Presidencia dona la Paraula al Sr. Vicente Nogueroles , representante de la Federación
de Peñas Taurinas de Bous al Carrer", el qual explica el descontentament dels afeccionats en un
assumpte tan important per a moltes persones, per a les quals els bous són un pilar de la seua
vida. Considera que la prohibició per part de l'Ajuntament és una actitud no democràtica, ja que
l'Alcalde no solament va en contra dels veïns aficionats de la seua ciutat si no també de la
mateixa Generalitat Valenciana que per Decret regula i empara aquesta expressió de la cultura
dels valencians , i de la Constitució Espanyola, que garanteix que tots els ciutadans tenen els
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mateixos drets. Prega que tots els partits polítics aproven la moció i que la Penyes sempre han
estat disposades a reunir-se amb l'Alcalde , per a parlar i arribar acords, però que l'Alcalde no ha
volgut reunir-se amb ells.

 

Las Asociaciones y Peñas Taurinas de las Pedanías han remitido al Grupo Municipal del
Partido Popular un manifiesto, que adjuntamos en la presente moción, en donde expresan tanto su
deseo, como su derecho, de celebrar actos taurinos, en cualquiera de sus expresiones, pero con
especial énfasis hacía el “Bou Embolat i en Corda”, debido al arraigo y tradición que tiene esta
manifestación en los pueblos de Valencia.

Resulta obvio y notorio que esta prohibición, unilateral y nada consensuada, ha afectado de
gran manera a los vecinos de las pedanías que durante innumerables décadas han estado
celebrando estos actos, y que de repente, sin consulta ni diálogo previo, han visto cómo sus
tradiciones, trabajo, dedicación y esfuerzo, han sido literalmente ninguneados, llegando a
prohibir una tradición con tanto arraigo en los pueblos de Valencia.

En la presente moción, transcribimos el manifiesto que nos han entregado dichas peñas,
pues el documento no podía ser más claro ni conciso al respecto de ésta problemática:

"En nom de la democràcia, el respecte i els drets que la nostra Constitució confereix a tots el
ciutadans d´este país, els aficionats a la tauromàquia sol·licitem a les Administracions un tracte
just i igualitari al de la resta d´espanyols, màxim en estos temps en els quals, pràcticament a diari,
vénen cometent-se atropellaments contra la Festa dels bous sense fonament legal.

La Llei 18/2013 per a la regulació de la tauromàquia com a patrimoni cultural, diu
textualment:

'La Tauromàquia forma part del patrimoni històric i cultural de tots els espanyols… Les
festes o espectacles taurins, inclouen no solament a les corregudes de bous sinó un nombrós
conjunt de tradicions i festejos populars vinculats al món del bou…
Tot açò és signe d´identitat col·lectiva, i açò justifica que la seua preservació corresponga i
competisca a tots els poders públics. El caràcter cultural de la Tauromàquia és indiscutible i
mereix ser preservat com un tresor propi del nostre país, ric en cultures diferents… La
Tauromàquia és una manifestació artística en si mateixa desvinculada d´ideologies…', i en el seu
article 3 afirma que 'els poders públics garantiran la conservació de la tauromàquia i promouran
el seu enriquiment, d´acord amb el que preveu l'article 46 de la Constitució”.

Per tant, i segons el text signat el 12 de noviembre de 2013 i publicat l´endemà en el BOE,
prohibir els bous, travar la seua conservació o impedir el seu enriquiment és un delicte. Per açò
els aficionats exigim el respecte legal que les lleis ens confereixen, davant els atacs de grups
“antis” i també davant els provinents de certs sectors polítics. Segons una enquesta de Gallup
(empresa pionera en investigació de mercats i opinió) a mes de 12 millions d´espanyols els
agrada o simplement els interessa la tauromàquia, i com a activitat legal mereix el respecte de
tots, majories i minories.
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Però a més d´interessar a milions d´espanyols i de ser art, cultura, història, ecologia i molts
més factors, els bous són una font de riquesa per a este país. A nivell nacional la seua celebració
recapta anualment en concepte d´IVA 139 milions d´euros (tenint en compte totes les activitats
que genera la celebració de festejos), procedents de taquilla 45 milions. En 2015 es van vendre
6.150.000 entrades. Es van celebrar al voltant d´1800 festejos en les places i més de 16.257
festejos populars (només a la Comunitat Valenciana 8500 festejos, 500 més que en 2014). La
Tauromàquia genera 199.000 ocupacions, 57.000 directes i 142.000 indirectes. 1.800 milions
d´euros és el valor de les hectàrees que conserva la ramaderia de lidia, on viuen més de mig milió
d´animals braus. I l´impacte en l´economia española és de 3.560 milions d´euros. Cada euro
invertit en la Festa genera 2,36 euros.

Només en concepte de cànons d´arrendament de places, i sense tindre en compte el
pagament dels impostos esmentats, cotitzacions a la seguretat Social, etc, la celebració de la
tauromàquia cotitza molt més del que puntualment pot rebre. Per acó, les Institucions haurien de
subvencionar allò que el poble reclama, i els polítics están per a gestionar els recursos,
administrar-los i invertir-los en tot quant siga democràtic, legal i interessant per a la población,
independentment dels gustos personals de cada dirigent.

En esta societat només hauria de cabre la legalitat i el compliment de la Constitució. Si les
autoritats permeten el contrari són còmplices dels il·lícits. Com queda apuntat, la preservació de
la tauromàquia correspon i competeix a tots els popoders públics, que han de garantir la seua
conservació i promoure el seu enriquiment. Només sol·licitem que se´ens respecte i que es
complisquen els nostres drets democràtics i legals.

El present manifest és signat per la Federació de Bous al Carrer i per les Penyes Taurines
d e  l e s  P e d a n i e s  d e  V a l è n c i a .

La prohibición, unilateral, y no consensuada, del actual Gobierno Municipal impide el desarrollo
de derechos fundamentales de nuestros vecinos, y condena a la extinción tradiciones tan
arraigadas en nuestras poblaciones como son el “Bou Embolat” o el “Bou en Corda”.

P R O P U E S T A  D E  A C U E R D O .
 
Ùnica.- Que el Ayuntamiento de Valencia anule y deje sin efecto, con carácter inmediato, los
acuerdos que prohiben la celebración  de los “Bous Embolats” y “Bous en Corda” en las pedanías
de Valencia (Pobles de Valencia), y que, tal y como solicitan las asociaciones taurinas referidas,
facilite cuantos trámites sean necesarios, con carácter urgente, para que se puedan celebrar estos
actos en las Pedanías de Valencia. Todo ello, por supuesto, atendiendo al debido cumplimiento
de la legislación vigente, a la seguridad de los participantes en los espectáculos y asegurando el
indiscutible respeto a la integridad de los animales.

DEBAT

Interviene el vocal Sr. Victor Pons para dejar claro que el Partido Popular siempre estara
en contra del maltrato animal, y que hay estudios científicos que consideran que el animal no
sufre, y que la prohibición se fundamenta en supuestos daños a los animales no probados.
Tambien recuerda que no tiene sentido que en otros municipios cercanos a Valencia donde
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gobiernan partidos politicos identicos a los  de la Capital se siguan autorizando estas fiesta y en
Valencia no, lo que es una muestra clara de limitación de derechos para los vecinos dels Pobles
del Nord.

Intervé el Regidor Sr. Manuel Camarasa per a recordar a tots que la proposta no eixirà a
davant doncs els partits que governen tenen mayoria. Informa que no existeix cap prohibició
legal contra els Bous embolats i en corda, ni de l'Estat ni de la Generalitat Valenciana. Que la
prohibició de l'Ajuntament de València només es recolza  a no donar el permís municipal per a
l'ocupació de la via pública, que és de la seua competència. Que en els últims anys s'ha millorat
molt en el tracte als animals i en l'organització dels festejos, i   que no aquesta provat el
maltractament. proposa una moció alternativa que es promoguera una consulta en cadascun dels
Pobles del Nord de valència, perquè els veïns pogueren participar.

Intervé el vocal Sr. Abelard Barberá  que reconeix que és un assumpte molt sensible , fins i
tot visceral , que existeixen informes cientificos per a tots els gustos, però que ja s'acordo en
votació del Ple de l'Ajuntament de València, organo superior jerarquico: Pensa que es fa un flac
favor als ciutadans tornar a obrir debats ja decidits democraticamente.

Intervé la Presidenta Sra. Consol Castillo, en primer lloc per a aconsellar a aquells
ciutadans que penses que els seus drets no s'estan respectant, que els defensen legalment amb els
mecanismes que periten les lleis. Que no existeix cap persecució dels grups de l'equip de Govern
contra els Bous, i que prova d'això és que el proximo cap de setmana es volveran a celebrar en el
Poble de Carpesa. Respecte a la moció alternativa presentada pel Sr.   Manuel Camarasa de
realitzar consultes, manifesta que aquest Consell no és competent.

Intervé el vocal Sr. Jose Ramon per a explicar el seu vot a favor de la moció presentada.
Manifesta que sempre va considerar que la decisió adoptada per l'Ajuntament no es va fer
correctament, que s'ha d'escoltar als veïns, i que això no és crear conflicte, sinó deixar participar
als ciutadans perquè expressen les seues opinions.

Sent les 20.45 hores s'incorpora al Consell la vocal Sra. Marisa Epila.

VOTACIO

Es procedeix a votar la moció sent aprovada per 6 vots a favor (Ciutadans, Partit Popular y
Sr. Jose Ramon PSOE) ), 5 en contra (Compromis, València en Comú i Sra. Enriqueta Llopis de
PSOE).

APROVADA

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a la poda d'arbres.

PREGUNTA
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1.  

"Existen en nuestras pedanías diferentes parques y jardines que se encuentran en una
situación de completo abandono por parte de la administración local. No están recibiendo ningún
tipo de mantenimiento y sobretodo, las ramas que han crecido de manera incontrolada dificultan
o incluso imposibilitan el uso de dichos parques. En concreto, en el parque de Carpesa de la Calle
Reverendo José Valero, las ramas llegan a estar a solo 70 cm del suelo, y ocupan más del 70% de
la superficie total del parque, haciendo imposible el uso y disfrute del mismo.

1.- ¿Cuándo tiene pensado el Ayuntamiento podar las ramas del parque de la Calle
Reverendo José Valero, ya que sus amplias ramas impiden el uso y disfrute de dicho parque?

2.- ¿Por qué se están relegando las pedanías a un nulo mantenimiento de sus parques y
jardines?

3.- ¿Cuándo tiene pensado el Ayuntamiento actuar sobre el resto de parques y jardines de
nuestra pedanías?"

 

RESPOSTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

Els exemplars arboris del parc existent en el carrer Reverend José Valero són Morus alba,
Morus platanifolia ‘kagayamae’, jacarandes, palmeres washingtonies i citrus.

       L'Ajuntament de València realitza una campanya de poda de fructificació de moreres,
poda que es realitza l’ hivern, l'única època en què és viable aquesta poda de fructificació.
L’esporga de les moreres del parc del carrer Reverend José Valero està prevista realitzar-la a la
campanya d'hivern de l'any 2018.

           La resta d’espècies que es troben al jardí: jacarandes, palmeres washintonies i citrus
existens no necessiten poda en l’actualitat.

      2. El manteniment del parcs i jardins dels Pobles de València té la mateixa freqüència
que la resta de la ciutat, conforme el vigent Plec de Prescripcions Tècniques que regeix el
contracte de manteniment d’espais verds.

      3. La freqüència en la realització de les diferents labors de manteniment de jardineria
(reg, poda i retallada d'arbustos, control d'herbes espontànies, manteniment d'elements d'obra
civil i mobiliari urbà, control fitosanitari, etc.) es desenvolupen conforme a les planificacions
efectuades amb els mitjans tècnics i personals disponibles, depenent de l'època de l'any i les
necessitats pròpies de l'espai enjardinat.

Així, per exemple, la revisió de la xarxa de reg s'efectua setmanalment, igual que la revisió
de jocs infantils i revisió d'elements d'obra civil.
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Actualment l'estat general dels espais enjardinats es considera acceptable conforme als
mitjans disponibles, no obstant açò les incidències puntuals que es van observant es gestionen
convenientment.

 

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Victos Pons Roger del Grup Popular relativa a l'asfaltat del carrer
Coscoll en Carpesa

PREGUNTA

"Hace poco se asfaltó la parte que estaba sin asfalto del Carrer de la Gepa en Carpesa. Sin
embargo, en la calle perpendicular a ésta, en el Carrer Coscoll, se dejaron sin asfaltar ni arreglar
los baches que hace tiempo fueron realizados por algunos vecinos sin ningún tipo de licencia ni
permiso.

1.- ¿No debería el Ayuntamiento haber aprovechado la oportunidad de asfaltar dichos
baches, realizados sin ningún tipo de licencia, aprovechando que se estaba asfaltando la calle de
al lado?

2.- ¿Tiene pensado el Ayuntamiento arreglar dichos baches? ¿Cuándo?"

 

RESPUESTA:

VICENT MANUEL SARRIA MORELL - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA -
ÀREA DE DESENVOLUPAMENT URBÀ I VIVENDA

Cuando se realizaron los trabajos de asfaltado de la calle Gepa el estado de conservación
de esta vía era bastante deficiente. No así el de la calle Coscoll, que aunque presenta algunos
baches (que desconocemos si fueron hechos por los vecinos) tiene un estado de conservación
mejor que el de muchas otras vías de la ciudad.

No está previsto re-asfaltar la calle. Pero se procederá a reparar los desperfectos de la vía.

Quan es van realitzar els treballs d'asfaltats del carrer *Gepa és estat de conservació
d'aquesta via era bastant deficient. No així el del carrer *Coscoll, que encara que present alguns
sots (que desconeixem si van ser fets pels veïns) té un estat de conservació millor que el de
m o l t e s  a l t r e s  v i e s  d e  l a  c i u t a t .
No està previst re-asfaltar el carrer. Però es procedirà a reparar els desperfectes de la via.
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11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Victor Poins Roger del Grup Popular relativa a l'estat de diverses
voreres en Carpesa

PREGUNTA

"En nuestras pedanías existen en algunas calles que tienen una diferencia en el tamaño de
las aceras a uno y otro lado de la calle, algo que no responde a ninguna lógica y perjudica a los
vecinos que tienen aceras estrechas teniendo enfrente aceras mucho más anchas. En concreto, en
las calles de Carpesa, Cristóbal León y Carmelo Vicent la acera de un lado mide 3 metros de
ancho, pero la del otro lado no llega a los 40 centímetros, es por lo que el vocal que suscribe
formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- En calles donde sea posible ¿No deberían ser las aceras de las mismas dimensiones a
ambos lados?

2.- ¿A qué responde que tras una nueva ordenación vial no se haya contemplado este
reparto injusto en el tamaño de las aceras?

3.- ¿Por qué el Ayuntamiento está haciendo caso omiso a las varias reclamaciones de
vecinos de la Calle Carmelo Vicent a este respecto, los cuales llevan interponiendo dicha
demanda vía registro de entrada desde el año 2016?

4.- ¿A qué responde tanta lentitud en actuar?

5.- ¿No le parece al Ayuntamiento, con el uso tan magistral que sabe hacer de bolardos
para crear nuevos carriles bici, que con la instalación de tres o cuatro bolardos se podría solventar
la situación, ampliando la acera de 40 cm a, por ejemplo, 100 cm, de una manera económica, y
sobre todo de una manera que fuera segura para los vecinos?"

RESPOSTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

Lamentamos que considere  la gestión del Partido Popular durante casi 25 años perniciosa
para su localidad. No dude que estamos haciendo, como todos los vecinos saben, lo que está en
nuestras manos para subsanarlo.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Rafael Roca Orts del Grup Popular relatiu a la Rehabilitació
edifici sede de l'Alcaldia pedània de Massarrotjos
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PREGUNTA

"1.- ¿Cuál ha sido el dictámen de la Comisión Técnica de Patrimonio Municipal sobre el
expediente de licencia de intervención del edificio que alberga la sede de la Alcaldía Pedánea de
Masarrochos?

2.- En caso de haberse dictaminado favorablemente, ¿Se han establecido prescripciones o
determinaciones por la Comisión al Proyecto de Intervención y Rehabilitación de dicho
inmueble? Solicitamos que en la respuesta se nos facilite copia del dictámen de la Comisión.

3.- ¿Que estudio y/o profesional ha sido el redactor del Proyecto básico de intervención en
dicho inmueble municipal?

4.- ¿Cuál ha sido el coste de redacción de dicho proyecto básico?

5.- ¿Cuándo tiene previsto acometer las obras de rehabilitación e intervención en el edificio
en cuestión? y ¿cuál es el plazo de ejecución previsto para la realización de dichas obras?

6.- Por último, ¿cuál es el coste total de los trabajos de rehabilitación, intervención y
adecuación del edificio, y que empresa ha sido la adjudicataria de dichas obras?"

 

RESPOSTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

1.- Ha sigut favorable.

2.- No.

3.- El Projecte ha sigut redactat per una Arquitecta i una Arquitecta Tècnica Municipals del
Servici d'Arquitectura i de Servicis Centrals Tècnics.

4.- Cap

 5.- El termini d'execució previst és de 4 mesos. Les obres començaran en breu en estar
formalitzat el contracte.

 6.- L'obra s'ha adjudicat per un import de 234.982,07 € a l'empresa Bluedec S.L.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a l'antic casino
cooperativa Sant Jose de Benifaraig

PREGUNTA
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"1.- ¿Cuándo piensa el Ayuntamiento inaugurar el antiguo Casino Cooperativa de San José
en Benifarig?

2.- ¿Por qué sigue cerrado dicho edificio?

3.- ¿Se está actuando sobre el mismo de alguna manera? En caso afirmativo, ¿Qué
actuaciones se están llevando a cabo?

4.- ¿Cuál ha sido el coste económico de la intervención?

5.- ¿Que empresa ha resultado adjudicataria de la intervención realizada?

6.- ¿Mediante que tipo de constrato administrativo se adjudicó la misma?"

RESPOSTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

1. 2. i 3.- Iberdrola ha de fer l'escomesa l'edifici. Fins que no faça estes obres no es pot
contractar el subministrament elèctric i per tant, no es pot obrir l'edifici. Des de l’Ajuntament
hem instat a Iberdrola a acelerar esta escomesa.

4.- 83.162,38 € + IVA.

5.- VARESER 96 S.L.

6.- Mitjançant Procediment Negociat i publicat en el perfil del contractant de l’Ajuntament 
de València.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a associacions
convidades a la jornada en Carpesa de " Pobles en Peu d´Art".

 

PREGUNTA

1.- ¿Por qué en la pasada jornada de “Pobles en peu dárt”, el Alcalde Pedáneo de Carpesa,
D. Joan Estelles, decía en el Bando que a este acto habían sido invitadas todas las asociaciones
del pueblo cuando nos consta que a la Asociación Cultural “El Carpesano” no se le invitó ni
informó del acto, cuando es una de las asociaciones con más trayectoria en el pueblo, pues tiene
39 años de historia y ha llegado a tener 170 socios?

2.- ¿Pueden detallarnos qué asociaciones del pueblo fueron invitadas?



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 DE JULIOL DE 2018 20

3.- ¿Pueden explicarnos porque, tampoco, en los murales con fotografías de dentro del
Ayuntamiento, se contó con ninguna fotografía que hiciera referencia a la tradición del “Bou
Embolat” cuando por ejemplo sí que había fotografías en referencia a las “festeras”?

 

RESPOSTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

No es tramità invitació individual a cap associació del poble. La convocatòria als diversos
actes es va fer mitjançant un bàndol oral i bàndol per whats up, a més de cartells indicadors que
es van penjar tant a l´alcaldia com als estableciments habituals del poble (forns , bars , farmàcia,
tenda, etc.).

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000055-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel vocal Victor Pons Roger del Grup Popular relativa a plaga d'insectes

PREGUNTA

"La proliferación de mosquitos, cucarachas e incluso ratones y ratas es algo que lleva
tiempo preocupando a nuestros vecinos. Esa preocupación, con el calor, se ha visto incrementada,
pues aparte de que en verano estas plagas proliferan, nuestros vecinos tienen la costumbre de 

 y ven como sus aceras, de noche, se llenan de estas citadas y molestas plagas,salir a la fresca
que incluso pueden llegar a asustar a los vecinos, por lo que el vocal que suscribe formula las
siguientes; 

PREGUNTAS 

1.- ¿Ha realizado el Ayuntamiento algún tratamiento contra las mencionadas plagas de
cucarachas, mosquitos, ratones y ratas? En caso afirmativo, detalle las intervenciones realizadas,
así como la fecha y la pedanía en que se se ha llevado a cabo la intervención.

2.- En caso contrario, ¿Piensa actuar el Ayuntamiento antes de que acabe el verano contra
dichas plagas?"

RESPOSTA:

MARIA TERESA GIRAU MELIA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
SANITAT I SALUT

En respuesta a las preguntas formuladas por parte del consejo del distrito de la junta
municipal de poblados del norte, informamos:
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1.- ¿ha realizado el Ayuntamiento algún tratamiento contra las mencionadas plagas de
cucarachas, mosquitos, ratones y ratas? En caso afirmativo, detalle las intervenciones realizadas
así como la fecha y la pedanía en que se ha llevado a cabo la intervención.

La sección de control de plagas, desde el Servicio de Sanidad, lleva a cabo una campaña de
desratización y desinsectación continua de la RAM (red de alcantarillado municipal) de todo el
municipio. Los distritos tratados son determinados por el equipo técnico del servicio de sanidad
según las condiciones meteorológicas del año y los ciclos biológicos de las especies plaga entre
otras cosas. Las pedanías norte fueron tratadas durante el mes de marzo con productos de largas
persistencia para actuar sobre ejemplares adultos (en caso de cucarachas) y sobre las ninfas que
van eclosionando de las ootecas. Las zonas ajardinadas están siendo revisadas de forma
simultánea a la RAM y se coordinan tratamientos específicos con el servicio de Parques y
Jardines.

No obstante, en julio se han revisado de forma extraordinaria a la campaña, las pedanías de
Massarrojos, Carpesa y Benifarraig

2.- En caso contrario, ¿piensa actuar el Ayuntamiento antes de que acabe el verano contra
dichas plagas?

  Los avisos y quejas vecinales serán atendidos realizándose inspecciones técnicas y se
realizarán tratamientos en el caso que fueran necesario.

16 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

1.- Presidenta de la Asociación de Vecinos de Casas de Bárcenas.

El pasado ejercicio 2017 , el 19 de mayo fué comprada la nueva alcaldia en le Cases de
Bàrcena, desde entonces no sabemos ni conocemos plazos de ejecución, inicio de las obras. Por
lo que rogamos  nos infomen  al respecto.

2.-Representante de la Asociación  de Vecinos " Juan XXIII" de Massarrojos.

Canal Confederación Hidrográfica  en Massarrojos:

Demanar que  l´Ayuntament faça força per la neteja del canal a la zona urbana.

Arreglar la tanca prop del camp d´esport, seguretat dels xiquets.

Quan preveu l´Ayuntament arreglar la comunicació d´aigües fluvials i fecals que van a
parar al Canal?
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 I  com que no hi ha  mes assumptes a tratar per la Presidència s´alça la sessió sent 21: 15 
hores,   de la cual s´esten la present Acta, que firma   Sra. Presidenta,   i que jo , el Secretari,
certifique.  


